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Írásbeli választ igényl ő kérdés

országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Matolcsy György nemzetgazdasági

miniszterhez:

„Várható-e az élelmiszerek áfájának csökkentése? ”

címmel, melyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l

szóló 212/2010. (VII . 1 .) Korm. rendelet 73 . § c) pontja alapján Ön felel az adópolitikáért ezért

kérdésem megválaszolása is az Ön feladatkörébe tartozik .

A Vidékfejlesztési Minisztérium — a társminisztériumokkal együttm űködve — elkészítette az

élelmiszerek forgalmiadó-csökkentésével kapcsolatos tanulmányt, melyb ő l kitűnik, hogy kiemel t

fontosságú feladatként kezeli az élelmiszeráfa-csökkentés kérdését . Ígéretük úgy hangzott, hog y

legközelebb a költségvetés tárgyalásakor lesz napirenden az áfacsökkentés . Azonban sajnos úgy

tűnik, hogy a gazdasági tárca levette a napirendrő l az élelmiszerek adócsökkentésének kérdését a

napi finanszírozási okok miatt .

Az áfacsökkentéssel támogatni lehetne a magyar kistermelői érdekképviseletet és az egészséges ,

hazai termékek piacra jutását . Mindezek mellett hozzájárulna az élelmiszeripar fehéredéséhez ,

ami javítaná a magyar élelmiszeripar versenyképességét és jelentős munkahelyteremtéssel is

járna.



Mindezek alapján kérdezem Miniszter urat :

• Tervezik-e csökkenteni az élelmiszer áfa kulcsokat? Amennyiben igen, mikor várható a

csökkentés?

• Tervezik-e a 18 százalékos áfakört szélesíteni, vagy egyes élelmiszereket az ötszázaléko s

áfakörbe átsorolni? Amennyiben igen, konkrétan mely élelmiszereket fogja ez érinteni ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 27.
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